Employers include

- A.S. Watson Group (HK) Limited
- Amway Hong Kong Ltd
- China Qinfa Group Limited
- China Shanshui Cement Group Limited
- China Tianyi Holdings Limited
- Cosco Pacific Limited
- CWCC
- Dah Sing Financial Group
- DHL Express (Hong Kong) Limited
- Fung Group (Private Group of Li & Fung)
- Hung Hing Printing Group Ltd.
- John Swire & Sons (H.K.) Ltd.
- Hong Kong Securities and Investment Institute
- Kerry Properties (China) Limited
- Man Yue Electronics Co. Ltd.
- Marks & Spencer
- MTR Corporation
- Po Leung Kuk
- Public Bank (Hong Kong) Ltd
- RSM Nelson Wheeler
- Savills Realty Limited
- Shangri-La International Hotel Management Limited
- The Hong Kong Polytechnic University

And many more...

Positions advertised

- Chief Financial Officer
- Chief Operating Officer
- Director, Curriculum & Examinations
- Financial Controller, Corporate Services
- Forensic Audit Manager
- Head of Risk
- Head of Treasury
- IA Director
- Investment Director
- Management Associate
- Regional Finance Director
- Senior Auditor
- Tax Director
- Vice President of Finance

Website: www.hkicpa.org.hk

And many more...

Hong Kong Institute of Certified Public Accountants 37th Floor, Wu Chung House 213 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong Tel: (852) 2287 7228 Fax: (852) 2865 6603 Email: hkicpa@hkicpa.org.hk **HKICPA Source** is the official online portal of accounting and finance job listings of the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants, the only statutory licensing body of accountants in Hong Kong.

The accounting profession is an essential ingredient for Hong Kong's business success. As guardians of capital markets, CPAs are known for their technical expertise, business acumen and high ethical standards. They understand the rules of global finance, shape the commercial scene and influence the way business is done.

HKICPA Source provides a platform to match CPAs with their prospective employers.

For prospective employers, **HKICPA Source** serves as an ideal and direct channel to recruit Hong Kong CPAs with its wide distribution network covering over 40,000 members of the Institute and over 18,000 prospective accountants.

To advertise jobs, simply complete and return the job advertisement form from HKICPA website. It is a free job posting service.

For CPAs and prospective CPAs, **HKICPA Source** serves as a career portal covering hundreds of positions from practising to business to public sectors. It is regularly updated and offers search functions for CPAs to find relevant job information.

Simply login to following link www.hkicpa.org.hk/en/members-area/hkicpasource to look for your jobs.

For enquiries:

Please call 2287 7285 or email to ms@hkicpa.org.hk





HKICPA Source

Linking up employers with talent



招聘公司

- 屈臣氏集团(香港)有限公司
- 美国安利(香港) 日用品有限公司
- 中国秦发集团有限公司
- 中国山水水泥集团有限公司
- 中国天溢控股有限公司
- 中远太平洋有限公司
- 陈黄钟蔡会计师事务所
- 大新财务集团
- DHL Express (Hong Kong) Limited
- 冯氏集团 (利丰有限公司之私人集团)
- 鸿兴印刷集团有限公司
- 香港太古集团有限公司
- 香港证券及投资学会
- 嘉里建设(中国)有限公司
- 万裕电子有限公司
- 玛莎百货
- 港铁公司
- 保良局
- 大众银行(香港)有限公司
- 中瑞岳华(香港)会计师事务所
- 第一太平大卫斯住宅代理有限公司
- 香格里拉国际酒店管理有限公司
- 香港理工大学

更多……

招聘职位

- ■首席财务官
- ■首席营运官
- 课程及考试评审总监
- 财务总管
- ■法证审计经理
- 风险管理主管
- 库务主管
- ■内部审核总监
- 投资总监
- 企管助理
- 区域财务总监
- ■高级审计师
- 税务总监
- ■财务部副总裁

更多……

香港会计师公会

香港湾仔皇后大道东213号胡忠大厦37楼

电话:(852) 2287 7228 传真:(852) 2865 6603 电邮:hkicpa@hkicpa.org.hk 网址:www.hkicpa.org.hk HKICPA Source 是香港唯一法定会计师注册组织 — 香港会计师公会特设的会计及财务职位空缺网站,连系求职者与雇主,创造双赢。

在香港的经济奇迹中,专业会计师扮演了不可或缺的关键角色。他们以专业的技术知识、敏捷的商业 头脑、高尚的职业操守,守护了香港的资本市场。 专业会计师同时了解全球金融法规,具备构建商业 蓝图、革新营商模式的能力,是巩固企业业绩、开 拓新市场的得力助手。

透过 HKICPA Source, 雇主和会计师可互相寻找合适的工作伙伴。

对雇主来说,**HKICPA Source** 是聘请香港会计师最直接有效的方式,可以把招聘资讯传遍公会的40.000多名会员及18.000多名未来会计师。

如欲刊登职位空缺,只须填妥公会网站上的招聘广告表格,交回公会即可,费用全免。

对现任及未来的会计师来说,HKICPA Source 是一个专为他们事业发展而设的招聘网站,包罗数以百计来自会计师事务所、商界及公营机构的职位空缺。网站定期更新,并具备搜寻功能,方便直接找到相关职位资料。

请登入下列网址,找寻适合您的工作。 www.hkicpa.org.hk/en/members-area/hkicpasource

杳询:

请致电 2287 7285或电邮至 ms@hkicpa.org.hk





HKICPA Source

把雇主和企业人才连系在一起

